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Arbeid med basseng/badeland på Mongstad 

Vedlegg:
Arbeid med basseng/badeland på Mongstad
Notat om badeland på Mongstad - Mongstadbadet (2008)
Notat om badeland på Mongstad - Mongstadbadet (2008)

Framlegg til vedtak:
Saka vert lagt fram for drøfting i formannskapet.

Valnemnda skal finna medlemmer til ei arbeidsgruppe som skal jobba med badeland-planane.

Formannskapet - 013/22 - 03.02.2022

FS -  behandling:
Ordførar Per Lerøy (Ap) viste til at det har vore jobba med dette i fleire omgangar tidlegare. Veldig 
spennande prosjekt, og det kan passa med dette no som det er på gang fleire prosjekt som kan ha 
restvarme ledig for bruk i eit slikt anlegg.

Reidar Øksnes (Sp) spurte om dette kunne vera ei oppgåve for det nye Austrheim kommunale 
eigedomsselskap AS.

Inger Lise Brekke (H) sa at ein bør setja ned ei gruppe som kan jobba med dette, for å engasjera 
eksterne, og som kan be administrasjonen om informasjon.

Bjørnar Fjellhaug sa at det kan setjast ned ei politisk gruppe med administrasjonen som sekretær.

Helge Dyrkolbotn (KrF) viste til Hardangerbadet som har fleire eigarar. Er det mogleg å knyta seg til 
andre pågåande prosjekt? Her kommenterte Inger Lise Brekke (H) at det er bra om ein kan kopla seg 
på ulike prosjekt som allereie er i gang.

Per Lerøy (Ap) spurte om ein kan be valnemnda ta på seg jobben med å finna kandidatar til eit utval 
som kan jobba med dette, og komma tilbake til formannskapet 24. februar. Det vart lufta ulike 
kandidatar til dei frå valnemnda som var til stades, Ann Kristin Leirvåg, Reidar Øksnes og Helge 
Dyrkolbotn.



Handsaming i formannskapet: 
Samrøystes for kommunedirektørens framlegg til vedtak.

FS  vedtak:

Valnemnda skal finna medlemmer til ei arbeidsgruppe som skal jobba med badeland-planane.

Saksopplysninger:
Bakgrunn

Representant Aslak Andre Bakke (H) orienterte i desembermøtet i kommunestyret 2021 om at det 
vert jobba med å ta opp igjen saka om eit basseng/badeland på Mongstad (sjå vedlegg).

Kommunedirektøren er oppfordra til å jobba vidare med denne saka.

Vurdering

Kommunedirektøren ønskjer at formannskapet kjem med sine ønskje for korleis det skal jobbast 
vidare frå administrasjonen med bassengsaka.

Konklusjon

Saka vert lagt fram for drøfting i formannskapet.


